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verksamhetsåret 2023 

 

 

 

Styrelsen har under verksamhetsåret haft 7 protokollförda styrelsemöten samt haft 

diverse telefonkontakter och arbetsmöten. Möten har även genomförts med Borås Stad 

gatustandard samt med Ortsgrupperna för lokal utveckling. 

 

Ett informationsblad om Frufällan har sänts ut till alla hushåll. 

Informationsbladet har finansierats genom annonser på baksidan. 

 

Det finns nu 316 hushåll i Frufällan, varav 236 är medlemmar i föreningen. Detta är en 

minskning med 6 medlemmar jämfört med 2023 och motsvarar därmed 75% av alla 

hushåll. 

 

Under året har Frufällans Fastighetsägareförening hyrt ut Allhuset för att kunna 

delfinansiera driftskostnaderna. Övervåningen har varit uthyrd till Frufällans Vävstuga 

och källaren har tyvärr stått tom. Utöver dessa permanenta hyresgäster har huset varit 

uthyrt 31 gånger. 

 

2023 beviljades Frufällans Fastighetsägareförening genom den så kallade ortsmiljonen. 

Bidraget på 27.778 kr är avsett till delfinansiera förbättringar i köket. Ovanstående 

arbeten har, och kommer att ske, under 2024. 

 

Frivilliga bidrag uppgående till 5.500 kronor har erhållits av 39 givmilda Frufällebor. 

Namnen på dessa har anslagits i Allhuset. Styrelsen vill rikta ett särskilt tack till dessa 

Frufällebor.  

 

Under året har föreningen drivit på Borås Stad för att förbättra trafikmiljön vid 

korsningen 

Skogrydsvägen – R42 – Ejdervägen. Detta arbete är frustrerande då kommunen & 

trafikverket är väldigt byråkratiska. 

 

 

 

 

 

 

Årsmötet 2023 bevistades av 15 personer. 

 

 

Frufällan 2024-03-17 

 


